

Title (en)

Writing or working table.

Title (de)

Schreib- oder Arbeitstisch.

Title (fr)

Bureau ou table de travail.

Publication

EP 0382897 A1 19900822 (DE)

Application

EP 89120844 A 19891110

Priority

DE 3901822 A 19890123

Abstract (en)

The table frame, bearing a table top (2), of a writing or working table has a fixed cross-beam (8) extending in the longitudinal direction of the table at the front and at the top in the region of the front edge (9) of the table top (2). The cross-beam (8) is mounted in front of the front edge (9) of the table top and forms a resting depression (18) which is open towards the top. Arranged on the outside (19) of the cross-beam (8) is a covering part (25) which extends at least over the length of the resting depression (18), is rotatable around the cross-beam (8) and, during rotation, covers the resting depression (18) in its upwardly rotated position and exposes it in its downwardly rotated position. <IMAGE>

Abstract (de)

Das eine Tischplatte (2) tragende Tischgestell eines Schreib- oder Arbeitstisches weist eine vorne oben im Bereich der Vorderkante (9) der Tischplatte (2) in Tischlängsrichtung verlaufende, feststehende Traverse (8) auf. Die Traverse (8) ist der Tischplattenvorderkante (9) vorgelagert und bildet eine nach oben offene Ablagevertiefung (18). An der Außenseite (19) der Traverse (8) ist ein sich mindestens über die Länge der Ablagevertiefung (18) erstreckendes Abdeckteil (25) angeordnet, das um die Traverse (8) herum drehbar ist und dabei die Ablagevertiefung (18) in seiner nach oben gedrehten Lage abdeckt und in seiner nach unten gedrehten Lage freigibt.

IPC 1-7

A47B 13/08; A47B 97/00; B43L 5/00

IPC 8 full level

A47B 13/08 (2006.01); **A47B 13/16** (2006.01); **A47B 41/06** (2006.01); **A47B 97/00** (2006.01); **B43L 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 13/16 (2013.01); **A47B 41/06** (2013.01); **A47B 97/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 2688818 A 19540914 - JOY JOSEPH F
- [Y] FR 983500 A 19510625
- [A] DE 8716314 U1 19880128
- [A] US 4270460 A 19810602 - HUSSON RICHARD R
- [A] US 3389520 A 19680625 - GRAY HAROLD W, et al

Cited by

EP1038471A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0382897 A1 19900822; EP 0382897 B1 19930310; AT E86448 T1 19930315; DE 3901822 A1 19891130; DE 58903739 D1 19930415

DOCDB simple family (application)

EP 89120844 A 19891110; AT 89120844 T 19891110; DE 3901822 A 19890123; DE 58903739 T 19891110